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El diumenge 28 de maig se celebren les eleccions municipals i autonòmiques en 
la Comunitat Valenciana.

A Xixona hi ha 5452 persones cridades a les urnes per a optar entre els sis partits 
que es presenten als comicis locals. Aquestes formacions han mostrat ja les seues 
cartes durant el mes de maig amb les seues respectives presentacions de les can-

didatures, en les quals han presentat oficialment als components de la llista, i per 
descomptat, a l’alcaldable, i també han donat a conéixer les seues propostes.

El Nostre Xixona ha entrevistat els sis candidats: Isabel López (PSOE); Lucas Sir-
vent (Compromís); Víctor Masià (PP); Marcos Ros (Més Xixona); Eduardo Ferrer 
(Jijona Nos Une); i Ramón de los Reyes (Vox).

Compte arrere per a la 
cita electoral del 28M
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Imatges dels actes de presentació i de les candidatures dels partits polítics que es presenten a les eleccions municipals a Xixona. 

A XIXONA HI HA SIS CANDIDATURES PER A LES ELECCIONS MUNICIPALS

Els partits presenten les seues 
llistes i propostes abans del 28M

E ls partits polítics que es presenten 
a les eleccions municipals del 28 
de maig afronten la recta final de 

la campanya electoral després de tots els 
passos previs: publicació de llistes, en-
trevistes, donar a conéixer el programa 
electoral i presentar les candidatures en 
actes oficials.

En el cas de Xixona, recordar que són 
sis formacions les que opten a conformar 
la corporació, i una més de les que hi ha 
actualment en el consistori. Aquestes 
són: PSOE, Compromís, Partit Popular, 
Més Xixona, Jijona Nos Une i Vox.

En aquestes últimes setmanes els par-
tits, amb els seus caps de llista i resta 
d’integrants de la candidatura han pre-
sentat les seues propostes.

PRESENTACIÓ DE CANDIDATURES
D’una banda, l’actual alcaldessa i can-

didata socialista, Isabel López, va liderar 
l’acte realitzat en l’Hort de ‘El Trabajo’. 
En aquest acte va ser present el diputat 

nacional i secretari general provincial del 
PSPV-PSOE, Alejandro Soler i la número 
tres de la llista autonòmica Yaissel Sán-
chez, a més d’alcaldes i alcaldesses de 
la província, així com dels membres que 
conformen la llista del PSOE a Xixona.

Sobre López, Yaissel Sánchez va re-
marcar que “ha aconseguit inscriure la 
marca de Xixona com el lloc més dolç 
del món”, mentre que Alejandro Soler 
va dir que a López “li avala la seua gestió 
i dedicació. És un exemple d’entrega als 
seus veïns i veïnes, és una persona que 
defensa Xixona allà on està. El teu equip 
és magnífic, és un equip guanyador”.

Finalment, la candidata va assenyalar 
que “vull continuar sent la vostra alcal-
dessa els pròxims 4 anys. Però el que us 
demane és que aneu a votar, que animeu 
a tothom. Compte amb un gran equip. 
Hem passat per molt, i hem lluitat per 
Xixona. Hui estem millor que fa 4 anys. 
Hem governat de manera decidida, per 
això el nostre lema és Realitats”.

D’altra banda, Compromís va presentar 
a mitjan maig la seua candidatura, tam-
bé en l’Hort de ‘El Trabajo’, amb Lucas 
Sirvent al capdavant. A l’acte van acudir 
un centenar de persones, i l’alcaldable 
va estar acompanyat del diputat de la 
formació valencianista en la Diputació i 
número 2 de la candidatura a les Corts 
Valencianes, Gerard Fullana, a més de la 
número 3, María José Calabuig, i candi-
dats de municipis veïns i de la llista de 
Xixona.

Fullana va fer referència al treball rea-
litzat per Compromís en la Generalitat en 
els últims anys: “un treball que no podem 
perdre si guanya el PP amb Vox, sinó que 
hem de continuar conquistant drets i 
millorant les condicions de vida de la 
ciutadania. I això no serà possible, ni a 
Xixona, ni en la resta del territori valen-
cià, si no està Compromís en el govern”. 
Calabuig va fer al·lusió a la importància 
de que “s’implementen polítiques que 
permeten a la gent jove crear un projecte 

de vida als nostres pobles”.
Finalment, l’alcaldable, va apuntar que 

“estem notant que alguna cosa està mo-
vent-se a Xixona i esperem que aqueixa 
sensació es convertisca en un bon resul-
tat electoral perquè Xixona mereix canvi, 
perquè si els xixonencs i xixonenques 
així ho volen, les coses poden anar a mi-
llor en el present i en el futur”.

La resta de partits també han dut a ter-
me la presentació de les seues candida-
tures, en el cas del PP, en El Teatret, sota 
el seu lema ‘De lo pequeño a lo grande’, 
amb Víctor Masià al capdavant; Més Xixo-
na va dur a terme aquest acte en la place-
ta del carrer Alacant, amb Marcos Ros 
com a alcaldable i amb el lema ‘El poble 
que volem’; l’agrupació Jijona Nos Une es 
va presentar en ‘El Trabajo’, amb Eduar-
do Ferrer com a candidat a l’alcaldia; i 
finalment, Vox va realitzar el seu míting 
en El Teatret, sota el lema de ‘Cuida lo 
tuyo’, representat a Xixona per Ramón 
de los Reyes.

El 28M la ciutadania té una cita 
amb les eleccions municipals i au-
tonòmiques.

En el cas de Xixona, segons les 
dades proporcionades, el nombre 
de votants és de 5452 persones.

Hi haurà 7 col·legis electorals i 
10 meses electorals.

En els comicis locals de l’any 
2019 la participació es va situar 
en el 66,09%, amb el vot de 3666 
persones. Així, aquesta participa-
ció va baixar en més d’un punt, 
mentre que l’abstenció va pujar 
lleugerament respecte a les xifres 
de les anteriors eleccions.

Més de 5400 
persones estan 
cridades a les 
urnes
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Candidata del PSOE

I sabel López es la actual alcaldesa 
de Xixona por parte del PSOE y la 
candidata a las elecciones mu-

nicipales del 28M del citado partido 
político. 

En la todavía presente legislatura 
también es Diputada provincial y pre-
sidenta del Consorcio Terra. 

A nivel político, actualmente tam-
bién ocupa la Secretaría de Política 
Municipal del PSPV de la provincia de 
Alicante, y fue la teniente de alcalde 
entre 2007 y 2015. 

López es Licenciada en Ciencias de 
la Información por la Universidad 
Complutense de Madrid y ha trabajado 
en medios y agencias de comunica-
ción, además de en algunas entidades

– ¿Cuáles serían los retos para 
la legislatura que está a punto 
de comenzar? 

– Tenemos retos muy importantes, 
son proyectos que ya están prepara-
dos y ahora hay que hacer realidad. 
Entre ellos, quiero destacar el Centro 
de Día, que está incluido en el Plan 
Convivint de la Generalitat Valenciana 
y que financiará toda la inversión de la 
obra y el equipamiento. 

También dos actuaciones que cam-
biarán por completo la accesibilidad 
de zonas por las que pasa mucha gen-
te y que van a crear nuevos espacios 
como son el Cantó de Colometa y la 
nueva placita de la Iglesia, que conta-
rán además con ascensor. Ambos han 
sido ya presentados y han contado con 
participación ciudadana. 

Creemos que también es necesario 
mejorar las instalaciones deportivas 
y culturales porque Xixona se merece 
mejores infraestructuras y tenemos 
capacidad para ello. Uno de los pro-
yectos más demandados en este mo-
mento es la climatización de la piscina 

del polideportivo, y ya está preparado 
el diseño de cómo quedaría. Además, 
habrá que abordar mejoras en el Cine 
de Dalt y debatir sobre la mejor ubi-
cación de un auditorio. También debe 
ser el momento para las pistas de pá-
del, que ya han esperado demasiado, y 
del pabellón cubierto. Por otro lado, 
también están a punto de empezar las 
obras de la mejora de la carretera. Se 
abre una etapa diferente con nuevas 
oportunidades, que deben marcar el 
futuro que queremos para Xixona.

–  ¿Por qué se decide centrar 
la campaña en la recogida de 
inquietudes de los vecinos y ve-
cinas?

–  Es nuestra manera de entender 
la política local, de manera cercana 
y anteponiendo a las personas a cual-
quier otra cosa. Para nosotros Xixona 
siempre va primero. Le damos priori-
dad a trabajar de la mano de las aso-
ciaciones y de la gente, el contacto a 
lo largo de todo el año es constante y 
ahora en campaña ese contacto se in-
tensifica. Hemos habilitado un núme-
ro de whatsapp para facilitar a todo el 
mundo que pueda comunicarse direc-
tamente con nosotros de manera sen-
cilla, hemos estado a pie de calle con 
una carpa en el mercado y en dife-
rentes lugares y también disponemos 
de una sede en la calle Alacant donde 
mantenemos reuniones y atendemos a 
todo el que se quiere acercar a hablar 
con nosotros.

–  ¿Qué objetivos tiene para es-
tas elecciones? 

–  Estamos recibiendo mucho apoyo 
y, la verdad, es que estoy muy contenta 
y agradecida por todos los comenta-
rios y ánimos que me están llegando y 
la confianza que están teniendo en mi 

candidatura. Explicamos que el obje-
tivo es aumentar el número de conce-
jales y disponer de mayoría absoluta 
para no depender de otros partidos 
para gobernar. Creo que lo vamos a 
conseguir con la ayuda de todos.

– Si las cifras fuesen similares 
a las de 2019, ¿volvería a tener 
en cuenta un posible pacto de 
gobierno?

–  Es vital mejorar esos resultados 
y estoy convencida que va a ser así. 
Siempre he defendido que Xixona se 
merece lo mejor y mi misión es ase-
gurarme de que sea así.  Gobernar en 
minoría obligaría a buscar un pacto 
o a tener un gobierno débil, ya que la 
oposición podría bloquear las inicia-
tivas y llevaría a la parálisis durante 
los próximos cuatro años. Esa opción, 
desde luego, no es la mejor. El objeti-
vo es no depender de otros partidos. 
Necesitamos conseguir mayoría abso-
luta y es lo que estamos pidiendo a la 
gente durante esta campaña.

–  ¿Qué balance hace del toda-
vía actual mandato? 

–  Ha sido una legislatura muy com-
plicada e incluso extraña, pero lo ha 
sido para todos. Por la parte que me 
toca, gestionar una pandemia que ha 
afectado el mundo entero como el 
Covid ha marcado las prioridades y 
nos ha obligado a adaptarnos a unas 
dificultades que fueron terribles. A pe-
sar de ello, esta legislatura también ha 
sido la de la rehabilitación de la Torre 
Grossa y la Alcazaba del castillo, la Ca-
sa Rovira, una entrada al pueblo más 
bonita y accesible… hemos podido 
hacer grandes proyectos y ocuparnos 
también del casco antiguo o mejorar 
la eficiencia energética con la instala-
ción de cargadores para coches eléc-

tricos, farolas y placas solares. Desde 
el principio de la legislatura, defendía 
que gobernar en minoría no era lo 
mejor, pues daba a la oposición capa-
cidad para bloquear las decisiones del 
equipo de gobierno. Una vez que fue 
imposible el acuerdo con Compromís, 
el pacto con Ciudadanos dio estabili-
dad y permitió llevar adelante inicia-
tivas importantes por parte de todas 
las concejalías. La pena es que no se 
mantuviera hasta el final y se rompiera 
por parte de dos de los tres conceja-
les de Ciudadanos. Aun así, y, pese a 
las dificultades y que, por supuesto, 
me habría gustado que algunas cosas 
fueran diferentes, mi valoración es po-
sitiva y la gente puede comprobar todo 
lo que se ha podido hacer.

–  ¿En qué se basa su propues-
ta electoral?

–  Nuestro lema para estas elec-
ciones es ‘Realidades’ porque nos 
centramos precisamente en eso, en 
proyectos ya trabajados que podrían 
empezar de manera inmediata. Sin 
olvidar que todo lo que proponemos 
va centrado también en recordarnos 
que el objetivo es siempre mejorar la 
vida en Xixona. En este sentido, pone-
mos en valor que ahora mismo, y una 
vez superada la pandemia, estamos en 
mejores condiciones que hace cuatro 
años en todos los aspectos y los datos 
están ahí para avalarlo. Se está crean-
do empleo y las estadísticas de paro 
están muy por debajo del de otros 
municipios y en la mitad que la media 
de la provincia. También crecemos en 
población y están llegando nuevas em-
presas. De hecho, esta misma semana 
se ha registrado la petición de una li-
cencia de obras para la instalación de 
otra empresa en el polígono Espartal 
III, en el que también se ubicará el 

Centro de Investigación del Helado. 
Además, hay una nueva imprenta en 
el polígono de la Revolta de la Pae-
lla y una empresa de equipamiento 
deportivo en Espartal II. También es 
una prioridad la atención a las fami-
lias y a los más jóvenes, con la ayuda 
a la guardería y a quienes cumplen 18 
años con un bono para la Autoescuela 
como nueva iniciativa de la Concejalía 
de Juventud, junto con la creación de 
l’Espai Jove en El Cuarnero. Ser soste-
nibles y eficientes, plantar más árbo-
les y zonas verdes o el arreglo de las 
zonas de juego para los más peques 
también están en marcha. Además, es 
un orgullo poder ver cómo Xixona es 
ahora referente en Navidad, en poco 
más de diez años nuestras calles han 
cambiado por completo en estas fe-
chas y recibimos la visita de cientos 
de miles de visitantes. 

–  ¿Qué caracteriza o diferen-
cia al PSOE en Xixona del resto 
de formaciones políticas?

–  Siempre pensamos en gobernar 
para la mayoría y presentar iniciati-
vas que se dirijan a todos sin excep-
ciones, pero teniendo muy claras 
las prioridades. Hemos demostrado 
que gestionamos bien, consiguiendo 
subvenciones importantes y llevando 
adelante proyectos que marcan la 
diferencia. Nos gusta hablar con la 
gente y las puertas del Ayuntamiento 
están abiertas para todos. No es na-
da sencillo conseguirlo, pero yo me 
esfuerzo cada día para que sea así y 
no estoy sola, sino que cuento con un 
gran equipo, responsable y con expe-
riencia, que cuenta con preparación 
y, sobre todo, con muchas ganas e 
ilusión. Sin duda, tenemos el mejor 
proyecto de presente y futuro para 
Xixona. Ahora toca hacerlo realidad.

Isabel López es la alcaldable del PSOE en Xixona. 

“Tenemos el 
mejor proyecto 
de presente y 
de futuro para 
Xixona”

ISABEL LÓPEZ
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Candidat de Compromís

Amb tot just 17 anys, Lucas Sir-
vent, alcaldable de Compromís a 
Xixona, es va endinsar en el món 

de la política de la mà de la formació 
valencianista.

En aquests 10 anys Sirvent ha partici-
pat en molts espais, sent ara el repre-
sentant de les comarques del sud del 
País Valencià i és el representant de les 
joventuts a nivell europeu, a més de for-
mar part de l’executiva del partit.

Durant la present legislatura ha sigut 
regidor de Compromís a l’Ajuntament 
de Xixona.

– Després de quatre anys com a 
regidor, ara ha fet un pas al cap-
davant i és l’alcaldable, per què 
ha pres aqueixa decisió?

– El meu company Joan Arques ha do-
nat un pas al costat després de huit anys 
de treball incansable pel poble, de con-
trolar l’acció del govern del PSOE i els 
seus socis, aportar idees i donar tras-
llat de les peticions de moltíssims veïns 
i veïnes. En política la renovació és un 
valor importantíssim, no podem ocupar 
les mateixes posicions de manera indefi-
nida. Nosaltres això ho hem tingut clar i 
per això hem renovat el lideratge. Jo em 
trobe en un bon moment personal per a 
ser alcalde si la gent així ho decidix. Es-
tos últims quatre anys, que no han sigut 
gens fàcils per a ningú, com a regidor 
he tingut l’oportunitat de conéixer de 
primera mà les maneres de funcionar 
de l’Ajuntament, les prioritats equivoca-
des del govern actual i de conéixer totes 
les disfuncions a les quals volem posar-li 
solució des de Compromís.

–  Quins objectius té per a 
aquestes eleccions?

– El nostre objectiu no és altre que 
guanyar les eleccions i liderar un canvi 
en l’Ajuntament de Xixona. Conformar 

un equip de govern liderat per Compro-
mís, amb els socis que puguem sumar, 
que compte amb la força i les mans su-
ficients per a treballar en tots els rep-
tes que tindrem per davant, que en són 
molts.

–  En quins eixos es basa la seua 
proposta electoral?

– El propòsit principal de Compro-
mís per Xixona, com diu el nostre lema 
de campanya ‘Canviem les formes’, és 
precisament això, pegar un canvi de 
rumb en les maneres de fer política en 
l’Ajuntament després de setze anys dels 
mateixos governs, un Ajuntament que 
és el principal valedor i responsable del 
que li passe al poble, i que ha de fer tot 
el que estiga en les seues mans per a 
capgirar la situació en la qual Xixona es 
troba actualment. No m’estic inventant 
res, tot el contrari, és una cosa que tot 
el món sap i et reconeix. No fem més 
que donar passos cap enrere: perdem 
habitants, la gent jove se’n va, perdem 
inversions, mentres que els municipis 
del voltant sí que avancen. No és casua-
litat.

S’ha d’analitzar amb deteniment i amb 
les dades a la mà què és el que passa 
a l’Ajuntament per a què no s’estiguen 
atraent les empreses que se sap que han 
estat interessades en vindre a Xixona, i 
han acabat anant-se’n a altres localitats. 
Analitzar per què resulta tan complicat 
obrir i mantindre xicotets negocis. Ana-
litzar per què es convertix en una odis-
sea demanar una llicència qualsevol. 
L’Administració ha de posar-se al servei 
de la ciutadania, de qui ha de servir. Açò 
ha d’anar acompanyat, evidentment, 
d’un canvi de paradigma a l’equip de 
govern, que a l’Ajuntament arriben les 
necessitats reals dels xixonencs i de les 
xixonenques, que estes necessitats es 
plasmen en fets reals, i acabar amb les 

ocurrències i els capritxos d’actuacions 
en què no hi ha consens en el poble, 
com ha sigut el cas del fatídic pavelló.

Si no dotem al poble de les infraes-
tructures i serveis mínims per a viure, si 
no garantim eixos condicions mínimes, 
la gent voldrà seguir anant-se’n als llocs 
on sí se’ls garantix això. És irrenuncia-
ble comptar ja amb un Centre de Dia 
amb la quantitat de població envellida 
que tenim, i que tindrem. Tampoc po-
dem esperar més a tindre un Casal de 
la Joventut que incorpore una mínima 
oferta d’oci alternatiu, quan la gent jo-
ve està dient-te que no té res a fer en 
este poble. Podria mencionar moltes 
altres coses, però estos dos assumptes 
haurien de resultar prioritat urgent de 
l’Ajuntament en esta pròxima legislatu-
ra, perquè és que la situació que patix el 
poble de falta de serveis, és una situació 
d’urgència.

–  Com valora l’actual legislatu-
ra que està a punt de finalitzar?

– Valorar l’actual legislatura és una 
cosa que m’entristix. Per desgràcia, han 
sigut quatre anys perduts. Quatre anys 
perduts quan Xixona no té ni un sol mi-
nut a perdre...

Després de les eleccions de 2019, 
Compromís ens vam seure a la taula 
amb el PSOE totes les voltes que van fer 
falta per a tancar un acord de govern. 
Va ser quasi mig any de negociacions 
en què vam parlar de molts temes i 
vam trobar molts punts en comú. Va 
ser quan vam arribar al punt del pavelló 
on, en coherència amb el que sempre 
hem defensat des de Compromís, nosal-
tres ens vam negar a dir que sí a eixe 
pavelló inassumible per a Xixona, per 
un poble de 6.800 habitants, tant amb 
el seu cost inicial de 4.000.000 euros, 
com amb el cost al que sabíem que arri-
baria, de més de 7.000.000 euros. Que 

no claudicàrem va suposar que el PSOE 
ens tancara la porta i se n’anara amb 
Ciudadanos, qui sí van claudicar i van 
“tragar” amb eixe pavelló, enganyant a 
tots els seus votants. Nosaltres per ahí no 
anàvem a passar.

Després d’eixe pacte PSOE-Ciuda-
danos en 2020, hem tingut tres anys 
de falta de treball, de falta de voluntat 
política i, sobre tot, d’excuses. No ha 
hagut ni un sol Ple en què als partits de 
l’oposició no ens hagen posat d’excusa 
la pandèmia, la guerra d’Ucraïna o el 
ciberatac que va patir l’Ajuntament en 
abril de 2021 com a responsables de 
tots els mals del poble. Nosaltres som 
els primers que hem reconegut com de 
complicada ha sigut la situació que hem 
viscut, però precisament el que hauria 
d’haver fet el PSOE i Ciudadanos és re-
doblar esforços en traure la gestió en-
davant, i deixar-se d’excuses que ja no 
es creu ningú.

–  En la legislatura que va co-
mençar en 2019 no va ser possi-
ble un pacte de govern, per a la 
legislatura que comença enguany 
seria una opció a tindre en comp-
te?

– Clar que és una opció a tindre en 
compte. Nosaltres mai de la vida ens 
hem negat a seure a la taula amb qui si-
ga per a arribar a acords. De fet, el que 
hem demanat tots estos anys és precisa-
ment que ens escolten i se’ns tinga en 
compte en les nostres propostes i visió 
de les coses. Sí que dubte molt que tin-
guem res a xarrar amb Vox, partit que 
espere que no entre en l’Ajuntament, 
però amb la resta, per descomptat que 
estarem disponibles per a dialogar.

–  Quins projectes o mesures 
tractaria de dur a terme?

– La primera proposta que posaríem 

damunt de la taula és la d’aprovar un 
nou pressupost de l’Ajuntament i deixar 
de treballar amb el de fa dos anys, com 
ha decidit fer el PSOE. L’equip de govern 
de Compromís aprovarà un pressupost 
cada any, com marca la llei.

Entre els projectes més prioritaris, ja 
he fet menció al Centre de Dia i al Casal 
de la Joventut, però parlem també d’aca-
bar les obres pendents del Pla Edificant 
als col·legis, executar un pla de xoc de 
millora i manteniment dels camins ru-
rals, instal·lar plaques solars a tots els 
edificis públics de l’Ajuntament, clima-
titzar la piscina del poliesportiu, millor 
gestió i augment de l’oferta de zones 
esportives, dur a terme també totes les 
obres pendents de rehabilitació del Nu-
cli Antic o millorar la neteja dels carrers 
amb més control i un nou contracte que 
millore les condicions del servei actual.

Evidentment només he comentat al-
guns dels temes que s’haurien de treba-
llar, però si Compromís governa la se-
güent legislatura i aconseguim complir 
amb eixes 10 coses, crec que ja haurem 
fet moltes més del que s’ha fet els últims 
huit anys.

–  Què aporta Compromís al pa-
norama polític de Xixona?

– Puc assegurar que aportem moltes 
ganes de canviar les coses, de treballar, 
d’assumir totes les preocupacions de les 
veïnes i els veïns i transformar-les en les 
iniciatives i actuacions que s’estan de-
manant. No ens resignem a què la gent 
se n’haja d’anar de Xixona, del lloc que 
l’ha vist nàixer, ni que la gent que se 
n’ha hagut d’anar no puga tornar. Tenim 
moltes ganes de posar-nos mans a l’obra 
i de fer-ho amb l’equip que conformem, 
amb un lideratge jove i renovat, com 
puga ser el meu, però que compta amb 
gent amb molta trajectòria i implicada 
en molts àmbits de la vida del poble.

Lucas Sirvent, actual regidor de Compromís i candidat a l’alcaldia de la formació valencianista. 

“El nostre 
objectiu no 
és altre que 
guanyar les 
eleccions”

LUCAS SIRVENT
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Candidato Partido Popular

V íctor Manuel Masià es el can-
didato a la alcaldía del Partido 
Popular en Xixona. Forma parte 

de los populares desde hace unos tres 
años, aunque anteriormente ya se había 
presentado en las listas como indepen-
diente. 

– Tras algunos años en políti-
ca, y tres de militancia en el PP, 
ahora es el candidato, ¿qué le ha 
llevado a tomar esa decisión?

– Vengo del mundo asociativo, perte-
nezco a varías juntas y siempre me ha 
gustado ver la otra cara de las asocia-
ciones y todo el gran trabajo desintere-
sado que hay detrás.

Siempre he sido consciente de que, 
sin estas personas, muchas cosas que 
hacemos en Jijona no podrían llevar-
se a cabo. Soy de la firme opinión que 
la relación entre las asociaciones y el 
ayuntamiento debe ser continua. Por 
esto he tomado la decisión de dar este 
paso con el objetivo de mejorar la ges-
tión de nuestro pueblo. Es necesario un 
cambio en el ayuntamiento y que entren 
personas con una mirada diferente y 
con una forma distinta de hacer las co-
sas. ¡Hay muchísimo trabajo por hacer!

– ¿En qué ejes se basa su pro-
puesta electoral? 

– Todo es importante y yendo de lo 
pequeño a lo grande tenemos muchas 
propuestas.

Desde luego pensamos que se pueden 
bajar los impuestos.

También debemos pensar en nuestros 
mayores mejorando las instalaciones 
del AFA y ayudándoles con el cambio 
tecnológico.

Además es imprescindible aumentar 
la oferta de los servicios para nuestros 
jóvenes.

Tanto en lo laboral como en lo recrea-
tivo. Necesitamos instalaciones depor-
tivas y culturales adecuadas a nuestro 
pueblo y a la época actual.

En cuanto al medio ambiente de-
bemos conseguir que el vertedero de 
Piedra Negra se convierta de verdad en 
una planta de reciclaje y no en lo que es 
hoy. Tenemos muchos retos, el cambio 
climático y el agua han de ser tratados 
con planes integrales.

– ¿Qué proyectos considera que 
son más importantes de llevar a 
cabo?

– Como comentaba, para nosotros 

todo es importante pero hay que dis-
tinguir lo importante de lo urgente y lo 
principal es la gestión de esto. No re-
nunciamos a nada de nuestro programa 
pero cómo y cuándo hacer las cosas es 
la clave.

Por ejemplo, tenemos la entrada a 
nuestra iglesia en obras desde hace 16 
meses, acabar esta obra es importante 
pero es más urgente retirar los escom-
bros y garantizar la seguridad porque 
existe peligro de derrumbe y además 
que genera plagas de todo tipo.

Otros proyectos importantes son el 
mercado de abastos, pistas de padel, 
coworking, piscina cubierta, gimnasio 
indoor y proponer una alternativa rea-
lista y económica al desastre del pabe-
llón tras 16 años.

– ¿Qué objetivos se plantea para 
estas elecciones? 

– Somos optimistas, pensamos que 
todos estamos cansados de un ayunta-
miento que solo se mueve en elecciones 
y el resto del tiempo solo se dedica a ver 
pasar los días.

Es cierto que en estas elecciones se 
presentan otras candidaturas y se corre 
el peligro de no llegar a una mayoría 

para el tan necesario cambio. Por esto 
desde el Partido Popular de Jijona ape-
lamos al voto útil y que todos los que 
crean que es urgente el cambio voten 
por nuestra candidatura.

– Durante estas semanas ha he-
cho alusión al “cambio que Jijo-
na necesita”, ¿Cuál es ese cambio, 
y por qué lo necesita la localidad?

– Jijona necesita un cambio de forma 
de pensar y de gestionar el ayuntamien-
to. Que dejen de gobernarnos personas 
que parecen estancadas y acomodadas 
sin objetivos claros. Ese es el cambio 
que Jijona necesita.

Por qué no podemos permitirnos 
otros cuatro años más sin rumbo y sin 
llevar a cabo todo aquello que necesita-
mos. En definitiva, un pueblo vivo.

– ¿Qué balance hace de la toda-
vía actual legislatura?

– Cuatro años más perdidos y de un 
claro declive de nuestro pueblo. Cada 
día menos comercios y servicios. Cada 
vez menos jijonencos. Eso sí, vertedero 
tenemos más tras la macroampliación 
que ha aprobado el partido socialista 
que gobierna nuestra ciudad.

30 años más de basura. Y el Pou de 
la Neu, el bar del Barranquet y del poli 
cerrados. La muerte anunciada del pro-
yecto faraónico del pabellón cubierto. 
Así como el abandono del casco anti-
guo.

Ese es el triste balance de esta legis-
latura.

– ¿Qué aporta el PP a la corpo-
ración del Ayuntamiento?

–El Partido Popular, a través de sus 
dos concejales, siempre ha aportado 
seriedad siendo un claro contrapunto 
y denunciando ante los jijonencos las 
tropelías que han llevado adelante los 
miembros del partido socialista.

En esta próxima legislatura, espera-
mos gobernar, y así aportar una forma 
diferente de hacer las cosas. Con una 
lista renovada, joven y muy preparada, 
y también con mucha experiencia y tra-
bajadora.

Además, cuando el Partido Popular 
gane las elecciones a la GVA con Carlos 
Mazón, tendremos el apoyo tan nece-
sario para Jijona. Ya lo ha demostrado 
desde la Diputación con casi 5 millones 
de euros en subvenciones para nuestro 
pueblo.

El alcaldable del PP en Xixona, Víctor Manuel Masià. 

“Xixona necesita 
un cambio de 
forma de pensar 
y de gestionar el 
Ayuntamiento”

VÍCTOR MANUEL MASIÀ
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Candidat de Més Xixona

M arcos Ros torna a ser el cap 
de llista de Més Xixona en les 
eleccions municipals de la 

localitat torronera. El candidat explica 
algunes de les propostes que tractarien 
de realitzar, així com de l’estil de políti-
ca que els caracteritza.

– Quins són els eixos en els 
quals es basa la seua proposta 

electoral?
– Un dels objectius principals de la 

nostra proposta és solucionar els pro-
blemes que s’han detectat al Centre de 
Respir (AFA), una institució essencial 
per al benestar de moltes persones. Ens 
comprometem a dotar aquest centre de 
tots els mitjans necessaris per a garantir 
una atenció adequada i de qualitat.

En relació amb la mobilitat, conside-
rem imprescindible millorar el trans-
port públic i les connexions amb la 
comarca. Això no només afavorirà la 
mobilitat de les persones majors, sinó 
que també beneficiarà als joves, facili-
tant els seus desplaçaments i potenciant 
les oportunitats d’intercanvi econòmic, 
cultural i social.

Per a promoure l’activitat esportiva 
i cultural, proposem la construcció 
d’una pista esportiva tancada, un audi-
tori i pistes de pàdel. Aquestes instal·la-
cions permetran a la població gaudir de 
diverses activitats esportives i culturals, 
afavorint la convivència i la vida comu-
nitària.

L’accessibilitat és un altre aspecte fo-
namental que volem abordar. Ens com-
prometem a millorar l’accessibilitat del 
poble, especialment en la part antiga, 
per tal de garantir que totes les perso-
nes puguen moure’s lliurement i amb 
seguretat.

Amb l’objectiu de simplificar els trà-
mits administratius i fer-los més acces-
sibles, proposem facilitar els procedi-

ments a l’Ajuntament. Treballarem per 
agilitzar els tràmits i millorar l’atenció 
ciutadana, garantint que els veïns pu-
guen realitzar les gestions amb comodi-
tat i eficiència.

Una altra de les nostres propostes és 
augmentar l’oferta d’oci adaptada als di-
ferents trams d’edat dels nostres veïns. 
Considerem fonamental promoure ac-
tivitats i esdeveniments que satisfacen 
les necessitats recreatives i culturals de 
tothom, fomentant així la participació i 
el benestar de la comunitat.

Dins del nostre compromís amb la 
participació ciutadana, impulsarem els 
pressupostos participatius, una ferra-
menta que permetrà als veïns opinar i 
decidir sobre la destinació de part del 
pressupost municipal. Això garantirà 
una major transparència i participació 
en les decisions que afecten el poble.

Per a involucrar els joves en la pre-
sa de decisions, considerem essencial 
comptar amb la seua opinió per a dis-
senyar un pla de joventut per a la legis-
latura. Treballarem de la mà dels jóvens 
per entendre les seues inquietuds i ne-
cessitats, i implementar polítiques que 
fomenein el seu desenvolupament i par-
ticipació activa en la societat.

Per a promoure l’esport local i impul-
sar l’economia del poble, reforçarem 
les competicions esportives existents 
i plantejarem l’organització de noves 
competicions. Aquesta iniciativa no 
només potenciarà l’esport local i el ta-
lent dels nostres esportistes, sinó que 
també generarà un impacte econòmic 
positiu per al poble, fomentant l’activitat 
turística.

Com a compromís amb el medi am-
bient i la sostenibilitat rural, ens com-
prometem a arreglar i mantenir els 
camins rurals, tal com es va fer durant 
la legislatura en què vam governar. 
Aquestes vies són vitals per al desen-

volupament agrícola i per a preservar 
la bellesa natural del nostre entorn, 
facilitant l’accés als recursos naturals i 
promocionant el turisme rural. També, 
molt necessàries per a poder arribar a 
les cases de camp del nostre veïnat.

Una demanda prioritària de la nostra 
proposta és la lluita pel desdoblament o 
millora de la CV-800, una via fonamen-
tal per a l’economia del poble. Treba-
llarem activament per negociar amb les 
autoritats pertinents per a aconseguir 
una infraestructura de qualitat que con-
tribuisca al desenvolupament econòmic 
de la zona i millori la seguretat vial.

En relació amb les concessions locals, 
ens comprometem a negociar les condi-
cions per tal de poder obrir-les de ma-
nera immediata. Això no només fomen-
tarà l’activitat comercial i l’ocupació, 
sinó que també afavorirà la dinamitza-
ció de l’espai públic i el creixement de 
l’economia local.

Finalment, en matèria de revitalització 
del casc antic, assumim l’objectiu de 
complir el Pla de Revitalització durant 
els pròxims anys. Treballarem en col·la-
boració amb institucions, empreses i 
veïns per a posar en marxa accions con-
cretes que permeten recuperar i posar 
en valor el nostre patrimoni històric, 
creant espais atractius i dinàmics que 
impulsen l’activitat econòmica i cultural 
del casc antic.

Aquests són alguns dels punts prin-
cipals de la nostra proposta per a mi-
llorar el nostre poble. Estem compro-
mesos a treballar de la mà del veïnat i 
a implementar les accions necessàries 
per a fer realitat aquests projectes i 
aconseguir un futur millor per a tots.

– Quin balanç fa de la, encara, 
legislatura actual?

– Ho resumiré en tres paraules: de-
sídia,  incompetència i apoltronament.

– Què considera més prioritari?
– Revitalització industrial i millora de 

la CV-800 perquè Xixona cresca econò-
micament. Tenir en compte la joventut, 
perquè siga aquesta la que decidisca 
què vol. En definitiva, que la gent parti-
cipe en la presa de decisions i no només 
quan es vota cada quatre anys. Farem 
consultes populars perquè la gent de-
cidisca els grans projectes i també on 
gastar part dels diners mitjançant els 
pressupostos participatius, el quals 
tindran molt més diners per a repartir 
entre el veïnat.

– Quins són els objectius per a 
aquestes eleccions?

– Tornar als 2/3 regidories que hem 
tingut les últimes eleccions. I amb això, 
ser decisius en el pròxim govern local.

– Què aporta Més Xixona a la 
corporació de l’Ajuntament de la 
localitat?

– Més Xixona presenta una candidatu-
ra amb molta il·lusió i ganes de millorar 
la qualitat de vida de la gent del poble. 
La barreja de joventut i experiència, 
així com la formació dels membres de 
la llista, fa que estiguen preparats per 
afrontar els reptes que es presenten du-
rant la legislatura. A més, els membres 
de la candidatura estan molt involucrats 
en les associacions locals, coneixen les 
inquietuds i les necessitats de la ciuta-
dania i estan disposats a treballar dur 
per solucionar els problemes i millorar 
el benestar del poble.

– De quina forma s’enfoca la 
política de Més Xixona?

– Amb un enfocament participatiu, 
Més Xixona pretén fomentar la implica-
ció ciutadana en la presa de decisions, 
per aconseguir una gestió més eficaç i 
adaptada a les necessitats de la pobla-

ció. En definitiva, som una candidatura 
compromesa, amb ganes de treballar 
pel bé comú i fer de Xixona un lloc mi-
llor per a tots. 

Ens dirigim a vosaltres amb un sen-
timent de confiança i determinació. 
Creiem fermament en el potencial del 
nostre estimat poble i en la seua gran 
comunitat. És per això que demanem el 
vostre vot, perquè junts podem aconse-
guir un futur prometedor per a Xixona.

Estem convençuts que, amb la vostra 
confiança, serem capaços de superar 
els desafiaments que enfrontem. Treba-
llarem incansablement per solucionar 
els problemes existents, millorar les 
infraestructures i promoure el benes-
tar de tots. Tenim un pla clar i realista, i 
estem preparats per posar-lo en marxa.

La nostra prioritat serà estar al vostre 
costat, escoltar les vostres necessitats i 
representar els vostres interessos. Tre-
ballarem amb transparència, diàleg i 
responsabilitat per fer de Xixona un lloc 
millor per a tots.

Amb el vostre vot, ens donareu l’opor-
tunitat de liderar el camí cap a un futur 
brillant. Junts, aconseguirem desenvo-
lupar el nostre poble, promoure opor-
tunitats per a tothom i fomentar una 
comunitat cohesionada.

Confieu en nosaltres per a defensar 
els valors que ens defineixen, per a 
mantenir-nos al costat de la ciutadania 
i treballar amb determinació en cada 
repte que ens enfrontem. Amb el vostre 
suport, farem de Xixona un lloc en què 
tots ens sentim orgullosos de pertànyer.

Així que, us demanem el vostre vot 
amb humilitat i entusiasme. Caminem 
junts cap a un futur millor per a Xixona, 
un futur que construirem amb la vostra 
participació i confiança. Amb el vostre 
vot, farem realitat els somnis de Xixona 
i construirem un bon futur per als xixo-
nencs i xixonenques.

El candidat de Més Xixona, Marcos Ros. 

“Volem 
tornar als 
2-3 regidors 
i ser decisius 
en el govern”

MARCOS ROS
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Candidato Jijona Nos Une

E duardo Ferrer sigue adelante 
en su experiencia en la políti-
ca, siendo el alcaldable de la 

formación ‘Jijona Nos Une’, nacida 
hace muy poco y que se presenta por 
primera vez a las elecciones munici-
pales de la localidad. 

Ferrer ha sido hasta ahora conce-
jal del Ayuntamiento de Ciudadanos 
y hasta última hora ha formado parte 
del equipo de gobierno tras el acuer-
do alcanzado entre la formación na-
ranja y el PSOE. 

– Tras cuatro años como con-
cejal en el Ayuntamiento, ha 
dado un paso al frente y es el 
alcaldable.

– Sí, la verdad es que ha sido todo 
un reto. En mis pensamientos no es-
taba el presentarme para alcalde, la 
verdad, pero después de los proble-
mas políticos sufridos durante estos 
últimos meses, el apoyo recibido por 
parte de muchos jijonencos para que 
continuara y la situación actual de 
Jijona, decidí intentarlo y aquí estoy, 
con una agrupación nueva ‘Jijona 
Nos Une’, compuesta por un grupo 
de personas comprometidas al 100% 
con este proyecto.

– ¿Qué objetivos tiene para las 
elecciones? 

– Hay que tener en cuenta que co-
mo he comentado antes somos un 
partido nuevo, por tanto cualquier 
resultado siempre será bienvenido. 

Por supuesto que nos gustaría obte-
ner alguna representación, para eso 
nos presentamos. 

Sabemos lo que nos ha costado 
crear el partido, el tiempo, el esfuer-
zo, el trabajo e ilusión que hemos 
puesto en este proyecto, porque cree-
mos que es necesario que en el pue-

blo haya un cambio, una alternativa 
política nueva, joven, fuerte, eficaz, 
constante y trabajadora. Por ello y 
aun sabiendo lo complicado que va a 
ser, lo vamos a intentar, porque que-
remos que Jijona vuelva a ser un pue-
blo como se merece, un pueblo vivo.

– ¿Qué caracteriza a esta 
agrupación? 

–  Somos una agrupación que desta-
camos sobre todo por nuestra volun-
tad de buscar el diálogo y el consen-
so, queremos saber de primera mano 
las inquietudes y necesidades de los 
jijonencos y jijonencas, por ello nos 
comprometemos a escucharlos a to-
dos, ya sean ciudadanos, asociacio-
nes, escuelas deportivas, etc… sin 
excluir a nadie,  resolver sus dudas, 
atender a sus propuestas, animar a 
todos y a todas a participar en el pro-
yecto a través de nuestros diferentes 
canales de comunicación, porque al 
final, realmente  nuestros jefes son 
ellos, son las personas por y para las 
que tenemos que trabajar. 

Nuestro programa ha sido meticu-
losamente estudiado y valorado, no 
vamos a vender humo y prometer 
proyectos que sabemos no se pueden 
llevar a cabo, queremos construir 
realidades y, aunque sabemos que no 
contamos con las mismas armas pa-
ra competir con los grandes partidos 
tanto nacionales como autonómicos, 
sabemos que sí que contamos con la 
mayor de ellas, que es la ilusión de 
trabajar por y para nuestro pueblo.

– ¿Qué tipo de personas se han 
sumado a la candidatura? 

–  En los tiempos que corren, la 
gente quiere gobernantes cercanos, 
por ello, la agrupación ‘Jijona Nos 
Une’ está constituida por un grupo 

de personas con un compromiso ex-
clusivamente local, algunas de ellas 
pertenecen o han pertenecido a la 
directiva de asociaciones tales como 
el AFA, el AMPA, a asociaciones so-
cio-culturales como El Trabajo, etc… 
todas ellas de Jijona, personas de di-
versos perfiles pero coincidentes to-
dos en los mismos valores,  que son:  
humildad,  trabajo, entrega y profe-
sionalidad, sin ninguna ambición de 
hacer carrera política. Somos perso-
nas que pensamos que en la vida no 
hay nada fácil, que todo se consigue 
a base del esfuerzo diario y que los 
ciudadanos no tienen por qué sopor-
tar palabras vacías que no solucionen 
nada.

Nosotros hemos iniciado esta an-
dadura porque creemos que existe 
otra forma distinta de hacer política 
municipal, queremos que toda la ciu-
dadanía de Jijona se sienta orgullosa 
de un grupo de gente que ama a su 
pueblo y por ello un día se unió y de-
cidió intervenir para engrandecerlo y, 
por supuesto, estamos abiertos a que 
cualquier jijonenco y jijonenca que 
crea en este proyecto, se sume.

– ¿Qué medidas o proyectos 
considera que son más impor-
tantes para llevar a cabo?

–  Tenemos muchos proyectos im-
portantes que deberían ponerse en 
funcionamiento porque Jijona los 
necesita. 

Por una parte, el casco antiguo, ne-
cesitamos un plan efectivo que reha-
bilite las casas, sus fachadas, que cree 
espacios libres, parkings, limpieza, 
y es importante actuar cuanto antes 
porque el casco antiguo se está dete-
riorando muy rápidamente. 

Después también las instalaciones 
deportivas, acondicionar mejor las 

que tenemos (pistas de tenis, futbol 
sala, campo de fútbol) y como no, 
ampliarlas, con la creación de pistas 
de pádel, pumptrack e incrementar 
el tipo de escuelas deportivas, pelota 
valenciana, moto club, etc… 

Por supuesto, si queremos que Jijo-
na avance y crezca tenemos que crear 
empleo, más empresas, más ayudas 
para el mantenimiento y creación del 
comercio local, estos son los pulmo-
nes de nuestro pueblo y no podemos 
permitir que se pierdan. Todo esto 
debe estar acompañado de mejorar 
las comunicaciones entre Jijona y los 
pueblos cercanos lo cual se podría 
hacer realidad con el desdoblamiento 
de la CV800.

Queremos desarrollar museos ar-
queológicos, históricos, de naturale-
za, son muy importantes para poner 
en valor la cultura y el entorno de 
Jijona y lograr así que los turistas 
dispongan de más cosas interesantes 
para venir a visitarnos.

– ¿Qué balance realiza de la 
presente legislatura?

–  El balance de esta legislatura es 
muy positivo, ha sido una gran ex-
periencia profesional y personal el 
trabajar para Jijona. He desarrollado 

muchos proyectos. 
He estado trabajando con el ciuda-

dano, escuchándolo y ayudándolo en 
la medida de lo posible a solucionar 
sus problemas y a hacer de Jijona un 
lugar mejor. 

Hay que recordar que yo entré en 
primer lugar como concejal gracias 
al apoyo recibido en las urnas, y pos-
teriormente, he formado parte del 
equipo de gobierno durante práctica-
mente 2 años, porque para mí la polí-
tica municipal no se reduce a colores 
y siglas, se trata de intentar llegar a 
un consenso para poder avanzar, por 
eso pensábamos que lo mejor para Ji-
jona era ofrecerle la estabilidad que 
necesitaba. 

En los últimos meses me he queda-
do solo en el partido, debido al aban-
dono de mis dos compañeros, no 
siendo así con el gobierno, del cual 
he contado con su apoyo. 

Siempre he pensado que, aun ha-
biendo diferencias entre nosotros, 
cosa normal entre distintos partidos, 
hay que intentar cumplir los acuer-
dos, buscar puntos de unión y traba-
jar hasta el final por nuestro pueblo 
y así lo estoy haciendo hasta que en 
breve termine mi legislatura a pesar 
de las dificultades políticas vividas.

Eduardo Ferrer lidera la candidatura de ‘Jijona Nos Une’ en el 28M. 

“La agrupación 
destaca por 
buscar el 
diálogo y el 
consenso”

EDUARDO FERRER
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Candidato de Vox

E l candidato de Vox, Ramón de los 
Reyes es un trabajador del trans-
porte, según indica, quien asegura 

no ser “un político profesional, sino un 
“ciudadano más que pensaba como Vox, 
incluso antes de que el partido existiera”, 
del que forma parte “como cargo orgáni-
co” desde febrero de este 2023. 

– Vox no se presentó en las an-
teriores elecciones, ¿por qué ha 
decidido ser el candidato?

– Estoy identificado con las reivindi-
caciones de mis vecinos no solo de hoy, 
si no de hace años, somos muchos los 
afectados por el atraso que sufre nuestro 
pueblo, personalmente me he decidido 
porque veo muchas oportunidades que 
se están perdiendo para que Jijona esté 
en lo más alto.

– ¿Cuáles son los ejes de su pro-
puesta electoral? 

– En cuanto a vivienda, recordar que las 
últimas viviendas sociales que se crearon 
en nuestra localidad datan de hace 40 
años, y están ubicadas frente al Campo de 
Fútbol y el Centro de Salud, en el barrio 
Sagrada Familia.

Nuestra propuesta consiste en que en 
6 meses de legislatura, tener los solares 
necesarios para la construcción de hasta 
150 viviendas, que se construirían por fa-
ses de 50 en 50 aproximadamente.

Por otro lado, nuestra propuesta en de-
portes es adecuar los terrenos propiedad 
de la Sareb y el Ayuntamiento para juntar 
las dos parcelas y hacer una zona depor-
tiva, adecuada a nuestro pueblo, sin qui-
meras ni falsas esperanzas, siendo conse-
cuentes con la realidad y la necesidad de 
nuestro pueblo, sin grandes pretensiones 
pero satisfaciendo las necesidades del 
pueblo, sin dejar de mejorar las infraes-
tructuras que ya tenemos.

Respecto a AFA, nuestra propuesta a 
grandes rasgos, ya que está más detallada 
en nuestro programa electoral, es anular 
la idea de hacer un Centro de Día en un 
lugar cerrado que además no está adapta-
do y se tendrían que gastar mucho dinero 
en acondicionarlo, por ello, proponemos 
un AFA en una ubicación mejor con zona 
amplia con jardín exterior. 

En el apartado de juventud proponemos 
que el edificio de Colefruse se destine a un 
lugar en el que nuestros niños y jóvenes 
puedan tener unas dependencias donde 

distraerse después de las clases. Se trata-
ría de que en él pudieran impartir nuevos 
talleres, realizar reuniones, trabajos ma-
nuales, trabajos grupales, jugar a billares, 
futbolines, tenis de mesa, ver películas…y 
un sinfín de cosas más que ellos ya se en-
cargarían de proponer. Porque no olvide-
mos que los importantes en este edificio 
serían ellos y habría que adecuarse a lo 
que ellos necesitan.

Asimismo, abordaremos una bajada de 
impuestos progresiva de las tasas muni-
cipales y además nuestros vecinos esta-
rán exentos de pagar el recibo de basura 
mientras funcione la planta de residuos 
urbanos.

El tema del agua es muy importante y vi-
tal para evitar un grave problema de défi-
cit hídrico y suministro, por lo tanto, hare-
mos sondeos de investigación en la parte 
de la Sarga y de Abió para tener acotado 
todo el término municipal así como pre-
sionar a la Confederación de Júcar y Aguas 
del Taibilla para que conecten una tube-
ría desde Muchamiel o San Vicente hasta 
Xixona, ya que somos uno de los únicos 
pueblos del Alacantí que no la tiene.

Por lo que respecta al casco antiguo, 
nuestra propuesta es descongestionar el 

tráfico y abrir y conectar la Calle Galera 
con el Hort de Joanet. 

Ahora al Ayuntamiento le entran las 
prisas por presentar un estudio al detalle 
sobre las mejoras urbanas que quieren 
realizar en el ‘Cantó de Colometa’. Está 
claro que aquí había que hacer una mejo-
ra, sobre todo, para hacerles la vida más 
fácil a nuestros mayores, a los que tanto 
les cuesta subir cuestas y escaleras.

Nosotros en este proyecto vemos más 
peligros que otra cosa, pues sin la barre-
ra de las aceras en la parte de arriba, los 
coches y camiones, lo tendrán más fácil 
para subirse a la zona peatonal. Además 
seguimos teniendo el mismo peligro en la 
curva, como ya ocurrió cuando atropella-
ron a una mujer.

– ¿Qué propone Vox al respecto?
– Que en los dos tramos de escaleras 

que existen en la Calle Terradets, se mon-
tasen escaleras mecánicas, tanto de subi-
da como de bajada.

Remodelar mejor el Cantó de Colometa 
y no meter dentro ni escaleras ni ascen-
sores, descongestionando más del 50 % 
el casco antiguo. Les recordamos que en 
el PGOU ya está prevista la UA (Unidad de 

Actuación) número 8 desde hace 40 años, 
y estaba prevista incluso con escaleras a la 
calle Loreto.

– ¿Qué aspectos cree que debe-
rían cambiar en Xixona?

– Son tantos... pero en especial el des-
doblamiento de la carretera CV800, muy 
importante para el desarrollo de nuestro 
pueblo, sorprende que después de tantos 
años y en el 2023 estemos así, recordar 
que Jijona es el mayor productor de tu-
rrón del mundo, un sector muy importan-
te que debe de tener las mejores infraes-
tructuras logísticas.

– ¿Qué objetivos tiene el 28M? 
– Mi objetivo era poner la primera pie-

dra para organizar el partido y que nues-
tra gente tenga representación, a partir 
de ahí y vista la gran acogida que hemos 
tenido, salimos a ganar, no tenemos techo.

– ¿Qué balance hace de la legisla-
tura que está a punto de finalizar?

– El balance es muy sencillo. Se han de-
dicado a incumplir promesas, y lo poco 
que han hecho es a última hora y solo pa-
ra intentar captar el voto.

Ramón de los Reyes es el alcaldable de Vox en Xixona. 

“Vista la gran 
acogida que 
hemos tenido, 
salimos a 
ganar”

RAMÓN DE LOS REYES
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Celebració del Dia dels 
Centres Històrics amb un 
nou format de concert

P er a commemorar el Dia Inter-
nacional dels Centres Històrics, 
l’Ajuntament de Xixona va orga-

nitzar, amb la col·laboració de l’Associa-
ció de Veïns del Nucli Antic, un concert 
gratuït en la plaça del castell, obert a tots 
els veïns i visitants de la localitat. 

La regidora de Cultura, Ainhoa López, 
va explicar que l’objectiu era crear un 
nou esdeveniment “que fora diferent i 
que permetera aprofitar la gran bellesa i 
les possibilitats que ofereix el nostre nu-
cli antic per a disfrutar d’activitats i de la 
tranquil·litat dels seus carrers”. 

El grup VaD3, que compta amb un 
xixonenc entre els seus integrants, va ser 
el protagonista de la vetlada. La forma-
ció va oferir als més de 200 assistents un 
concert de violí, piano i percussió que es 
va desenvolupar en un ambient molt es-
pecial, amb la il·luminació de la llum de 
la lluna i de 200 ciris, que l’Ajuntament 
va adquirir a Estefanía, Yoga y Tú, un dels 
comerços del nucli antic. 

Eixa atmosfera íntima i relaxada es 
completava amb la possibilitat de disfru-
tar de manera gratuïta d’unes copes de vi 
durant l’actuació, servides per membres 

Els caps de setmana de maig a 
Xixona han estat protagonitzats per 
la ruta Tapeando con Turrón, en la 
qual, finalment han sigut 9 els es-
tabliments participants, ja que un 
dels quals inicialment anava a for-
mar part d’aquest esdeveniment ha 
canviat de gerència en les últimes 
setmanes i no participa.

Divendres passat, 19 de maig, 
el jurat professional va visitar als 
establiments d’aquesta ruta per a 
triar les tres millors tapes.

Aquest jurat va estar compost 
per: Antonio Crespo, director del 
Cdt Alacant; José Puentes, for-
mador del CdT; Carlos Corredor, 
director de la Guia Gastronòmica 
d’Alacant; Antonio Martín, perio-
dista de l’Agència EFE; i Pascual 
Sanchis, torroner.

Està previst que el veredicte del 
jurat, ja determinat, es conega 
quan finalitze la ruta.

Recta final 
de la ruta 
Tapeando con 
Turrón

El desempleo aumentó ligera-
mente en el mes de abril en Xixo-
na, con 8 personas más en las lis-
tas del paro, con un total de 288. 

Abril cerró con 6 mujeres más y 
dos hombres más. En global sigue 
habiendo un mayor paro feme-
nino, con 157 mujeres por 131 
hombres. 

La subida se ha debido princi-
palmente al sector servicios, con 
8 personas más, mientras que en 
la industria y en el apartado de sin 
actividad económica hay una per-
sona más, respectivamente. En la 
construcción y en la agricultura 
hay una persona menos en cada 
sector. 

Por grupos de edad, el desem-
pleo únicamente aumentó en el 
rango de mayores de 44 años. 

CONTRATACIÓN
Por otro lado, en cuanto a la 

contratación, disminuyó respecto 
a marzo. En total se formalizaron 
290 contratos, de los que, más del 
91% pertenecieron al sector de 
la industria, frente al 6,5% de los 
servicios. 

De nuevo, la contratación mas-
culina fue más elevada, con el 
73% del total, y los contratos tem-
porales representaron el 82%. 

Los servicios 
incrementan 
ligeramente la 
tasa de paro

de l’Associació de Veïns del Nucli Antic. 
El vi es va comprar en un altre comerç de 
la zona, la bodega Ca Llesca.

Des del col·lectiu veïnal, el seu secre-
tari Rubén Soler, va valorar molt posi-
tivament “el bon acolliment entre els 
veïns, que van omplir la plaça del castell 
i van donar molt d’ambient a un marc in-
comparable que necessitem potenciar i 
utilitzar. També estem molt agraïts que 
es comptara amb els comerços del nucli 

antic, perquè cal cuidar-los perquè no 
acaben desapareixent”.

La regidora de Cultura va afegir que 
“després de l’èxit d’implicació i partici-
pació en este concert, s’estan estudiant 
-sempre de la mà de l’Associació- dife-
rents possibilitats per a augmentar les 
activitats en el nucli antic durant tot l’any, 
com programar cine d’estiu o recuperar 
els tallers i teatres de marionetes dirigits 
al públic infantil”. 

VA SER AL COSTAT DEL CASTELL I VAN ACUDIR MÉS DE 200 PERSONES

Assistents al concert realitzat.

Membres del jurat. 
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Recentment ha vist la llum una 
nova edició de ‘L’Oroneta infor-
mativa’, un periòdic trimestral que 
publica el CEIP Eloi Coloma.

Aquesta iniciativa va nàixer a la 
fi de setembre de l’any 2017 i des 
del centre apunten que en aquest 
projecte “participen des dels in-
fants més xicotets de l’escola, in-
fants de 2 anys, fins els més grans, 
de 6è de primària”, i que, “de fet 
naix de les seues necessitats al 
consell d’infants de l’escola”, com 
és el cas d’estimular la capacitat 
creativa i crítica.

El nom d’aquesta publicació ra-
dica en el fet que aquest centre “ha 
sigut niu de les oronetes cuesblan-
ques”. 

Així mateix, assenyalen que “son 
moltes moltes les semblances que 
tenim, nosaltres, famílies, alumnat 
i docents de l’escola amb l’oroneta 
doncs ens agrada formar part d’un 
grup i fer equip, també vivim en ca-
ses properes els uns als altres en un 
mateix poble, a l’escola acompan-
yem al nostre alumnat junt amb les 
famílies fins que estan preparats per 
a ixir del niu”, entre altres aspectes. 

Les publicacions les realitzen en 
digital i en paper, i la difusió es rea-
litza a través del Telegram del cen-
tre, la web, Facebook i Instagram. 

Nova 
publicació 
de ‘L’Oroneta 
informativa’

La FP Dual se aplicará en 
un curso de turrón
S e ha confirmado que Xixona 

contará con Formación Profe-
sional Dual en el IES Xixona, y 

que esta será en el sector industrial y 
artesano del turrón y los helados. 

A finales del mes de abril la Ministra 
de Educación, Pilar Alegría y la con-
sellera de esta área, Raquel Tamarit, 
visitaron la localidad turronera para 
conocer de primera mano los estu-
dios de Formación Profesional que 
imparte este instituto vinculados a las 
industrias mencionadas del turrón y 
del helado. 

Recordar que el IES Xixona imparte 
dos títulos de la familia profesional 
de Industrias Alimentarias: el grado 
básico de Actividades de Panadería y 
Pastelería, donde se forman 20 alum-
nos y alumnas este curso, y el grado 
medio de Técnico/a en Panadería, 
Repostería y Confitería, que cuenta 
con 13 estudiantes.

Antes de la confirmación de estos 
estudios, se ha realizado una evalua-
ción con la Asociación de Fabricantes 
de Turrón, Derivados y Chocolate y el 
Consejo Regulador de Jijona y Turrón 
de Alicante, para ampliar la forma-
ción específica del alumnado, tenien-
do en cuenta las especificidades del 
personal técnico que necesitan em-

presas y artesanos y artesana.
La concejala de Educación en Xixo-

na, María Teresa Carbonell, asegura 
que se trata de “un sistema formativo 
idóneo para una población como la 
nuestra, porque existe un gran tejido 
industrial que necesita un relevo ge-
neracional y que va a tener la oportu-
nidad de ir de la mano de los jóvenes 
para cubrir esas necesidades”.

Tanto la ministra como la conselle-
ra también acudieron a la fábrica de 
Turrones El Lobo, donde mantuvie-
ron un encuentro con César Soler y 

José Manuel Sirvent, presidente y vi-
cepresidente del Consejo Regulador 
de la IGP Jijona y Turrón de Alicante, 
como representantes del sector em-
presarial que será clave para la im-
plantación de la FP dual.

Durante esta visita a la localidad 
turronera, las dos titulares de Educa-
ción, Alegría y Tamarit, también co-
nocieron a los profesores y alumnos 
de 1º y 2º de bachillerato que gana-
ron recientemente el primer premio 
del concurso nacional ‘Acción por el 
clima’. 

SE HA CONFIRMADO POR PARTE DE LA CONSELLERIA DE EDUCACIÓN

Visita de la ministra Pilar Alegría y de la consellera Raquel Tamarit. 

Xixona acull la XXI 
Trobada de Secundària i 
Batxillerat de l’Alacantí

Xixona ha acollit la XXI Trobada de 
Secundària i Batxillerat de l’Alacantí, 
organitzada per La Cívica de l’Alacan-
tí, Escola Valenciana, l’IES Xixona i 
l’Ajuntament de Xixona. Aquesta Tro-
bada, dedicada a la mestra, escriptora 
i ecofeminista Carme Miquel i Diego, 
va reunir uns 3000 estudiants al parc 
Barranc de la Font del municipi.

La presidenta de la Cívica – Escola 
Valenciana de l’Alacantí, Marisol Pini-
lla Macías, ha titlat d’èxit la celebració 
d’aquesta Trobada, que busca pro-
moure “l’educació ambiental i cons-
cienciar l’alumnat sobre els reptes 
climàtics als quals ens enfrontem com 

a societat”. 
La Trobada va començar amb la 

benvinguda a càrrec de la Bandeta 
IES Xixona i el repartiment de records 
de la XXI Trobada de secundària i ba-
txillerat en valencià de la comarca de 
l’Alacantí. Tot seguit, van arrancar les 
activitats, els tallers organitzats pels 
centres educatius, el Voluntariat Lin-
güístic de la Universitat d’Alacant, pre-
sidència de la Generalitat Valenciana, 
l’IVAJ i editorials. Després, va haver-hi 
una actuació musical a càrrec de la 
Bandeta IES Xixona. Per últim, va tin-
dre lloc el concert de La Gira d’Escola 
Valenciana, a càrrec de Malparlat.

ES VAN REUNIR 3000 ESTUDIANTS

La cita va transcórrer al parc del Barranc de la Font.

SERVICIOS VETERINARIOS EN XIXONA Y PROVINCIA DE ALICANTE
Sandra Llorens Cebrián

Veterinaria
Clínica: 865 641 547     Urgencias: 691 890 351

C/Alacant, 5 - XIXONA
info@baitaraveterinaria.com
www.baitaraveterinaria.com
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Conselleria dona llum 
verda a la reforma del 
futur centre de dia
L ’Ajuntament ha rebut la resolució 

favorable de la Conselleria d’Igual-
tat i Polítiques Inclusives perquè el 

consistori seguisca amb les actuacions 
necessàries per a la reforma de l’edifici 
que albergarà el futur centre de dia, situat 
al carrer Torre de les Maçanes.

L’alcaldessa, Isabel López, ha explicat 
que “ja es va fer l’avantprojecte de refor-
ma, al qual la Conselleria va donar el vis-
tiplau, i ara estàvem a l’espera que se’ns 
confirmara el pressupost del què dispo-
sem per a poder adjudicar unes obres 
que són prioritàries, perquè permetran a 
AFA Xixona disposar d’unes instal·lacions 
molt més adequades”.

En concret, Conselleria ha comunicat 
formalment que l’assignació econòmica 
que rebrà l’Ajuntament a través del Pla 
Convivint serà d’un total d’1.543.424 eu-
ros, amb els quals es pagarà la redacció 
del projecte, la direcció d’obra, l’obra en 
si i l’equipament necessari per al centre. 

A més, l’administració autonòmica ha 
confirmat la delegació de competències a 
l’Ajuntament perquè s’encarregue de dur 
a terme totes estes actuacions, després 
que en el ple extraordinari que va tindre 

La sala multiusos de la nova bi-
blioteca municipal Fernando Ga-
liana ha acollit el seu primer acte 
de caràcter cultural: la presen-
tació del llibre La merla blanca, 
escrit per l’autor novelder, veí de 
Xixona, Juli Martínez Amorós.

Aquesta obra va guanyar el pre-
mi Teodor Llorente 2022 de no-
vel·la negra, convocat per l’ajun-
tament de la Pobla de Vallbona. 
Narra la investigació d’un policia 
per  aclarir diferents morts, apa-
rentment accidentals i  incon-
nexes, que, a mesura que avança 
el relat, van adquirint coincidèn-
cies sospitoses.

L’autor va explicar que el llibre 
conté “una crítica social contun-
dent, un joc d’espills de la política 
valenciana de principis de segle, 
quan la corrupció i l’especulació 
estaven molt presents en esta te-
rra”.

Presentació 
de ‘La merla 
blanca’ a la 
biblioteca

lloc al març s’aprovara assumir-les, per 
unanimitat de tots els grups polítics.

L’edifici va ser adquirit per l’Ajunta-
ment per un cost de 570.000 euros i, 
després de la necessària reforma, es con-
vertirà en un centre amb l’espai i equipa-
ment necessaris per a l’atenció a perso-
nes amb alzheimer i altres demències. En 
concret, l’espai reservat per als usuaris 
serà de dos plantes completes, mentre 
que la resta es dedicaran a aparcament, 

entrada de mercaderies, zona d’accés, 
magatzems, oficines i sala de personal.

L’alcaldessa Isabel López, la regidora 
de Serveis Socials, Mª Teresa Carbonell, 
i la regidora de Participació Ciutada-
na, Ainhoa López, s’han reunit amb la 
junta directiva d’AFA i amb les famílies 
usuàries per a explicar-los els avanços. 
El pas més immediat serà licitar i adju-
dicar a una empresa la redacció de pro-
jecte per a, posteriorment, licitar l’obra.

L’ACTUACIÓ SERÀ SUFRAGADA ÍNTEGRAMENT PER LA GENERALITAT

Edifici del futur centre de dia. 

Acte de presentació. 

Muy buena 
participación 
en el concurso 
canino

El parque del Barranc de la Font 
ha acogido recientemente la 12ª edi-
ción del Concurso Nacional Canino 
de Xixona, en el que había puntos en 
juego para el campeonato provincial 
y que ha contado con más de un cen-
tenar de perros inscritos, una de las 
participaciones más altas registra-
das, ya que además, ha atraído a más 
de 200 personas. 

De entre todas las razas participan-
tes, la que más el chihuahua, ha ga-
nado un fox terrier de pelo liso. 

La Unió 
Musical 
celebra su 10º 
aniversario

El domingo 21 de mayo, la Unió 
Musical Xixona celebró su décimo 
aniversario con un encuentro de 
bandas, en el que participaron la 
Societat Musical L’Aliança de Mutxa-
mel; la Unió Musical Busot; la Colla 
Els Arreplegats; la Societat Musical 
L’Aliança Torre de les Maçanes; y la 
Societat Musical Magdalena de Tibi. 

Estaba previsto un pasacalle con 
unos 200 músicos de las citadas 
bandas. 
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Arrancan las obras de 
mejora del ecoparque fijo
L a red de ecoparques del Consor-

cio Terra continúa afianzándose 
tras su puesta en marcha en ju-

lio del pasado año, con el inicio de las 
obras de adaptación y mejora de los 
ecoparques fijos de Xixona e Ibi. A es-
tos le seguirán el resto de instalaciones 
previstas hasta completar la red con-
sorciada, que estará compuesta por 14 
ecoparques fijos de diferente tipología 
y 5 áreas de aportación en la zona del 
Xarpolar.

En cuanto al ecoparque de Xixona, se 
han iniciado las labores de excavación 
y cimentación para la instalación, en el 
piso inferior, de una báscula de pesaje 
de 12 metros de longitud para camio-
nes; para la construcción de una mar-
quesina que cubra la zona de residuos 
especiales en la planta superior; y para 
la colocación de nueva cartelería infor-
mativa cuyos postes de sujeción son de 
madera plástica fabricada con plásticos 
reciclados. Las obras de la marquesina 
de residuos incluyen también la imper-
meabilización del suelo y la instalación 
de una canaleta para evitar la infiltra-
ción de los posibles derrames.

Tanto en el caso de Xixona, como en el 
de Ibi, se ha procedido a la informatiza-
ción de los ecoparques en cuestión, un 
proceso que ha consistido en en la im-

plantación de un software donde cargar 
todos los datos de residuos, tipología, 
persona que los deposita, así como toda 
la información relativa a la gestión de 
residuos.

AHORRO PAGO TRIMESTRE
Por otro lado, recientemente, el Con-

sorcio Terra ha celebrado su última 
Junta General de esta legislatura, en la 
que todos los asuntos del orden del día 
salieron adelante por unanimidad o por 
mayoría, y sin ningún voto en contra de 
sus integrantes.

Uno de los puntos del orden del día 

fue la aprobación de una modificación 
de créditos financiada íntegramente con 
el remanente de tesorería procedente 
de la liquidación del presupuesto del 
ejercicio 2022. El destino de este dine-
ro es el pago de un trimestre del mante-
nimiento de la red de ecoparques, que 
se ahorrarán los ayuntamientos. 

La presidenta del Consorcio Terra y 
alcaldesa de Xixona, Isabel López, ha 
señalado que “el estar recibiendo sub-
venciones por parte de la Generalitat 
Valenciana y Fondos Next Generation 
nos está permitiendo gestionar mucho 
mejor nuestros recursos”. 

EN XIXONA Y EN IBI, DENTRO DE LA RED DEL CONSORCIO TERRA

Diverses actuacions 
per a combatre el 
mosquit tigre

Des de finals del passat mes d’abril, 
una empresa especialitzada en con-
trol de plagues està aplicant els trac-
taments necessaris per a controlar 
la presència de mosquit tigre i altres 
dípters en la localitat.

La regidora de Medi Ambient, Ain-
hoa López, ha assenyalat que aquesta 
època és “la ideal per a iniciar aquests 
treballs ja que ara és quan les larves 
comencen a eixir dels ous i és més 
fàcil evitar que arriben a convertir-se 
en insectes adults, impedint així que 
a l’estiu es dispare la seua presència”.

Amb eixe objectiu es realitzen un 
total de deu tractaments, un per quin-
zena, des de finals d’abril fins a setem-

bre, actuant principalment en els llits 
dels rius, així com també en barrancs 
i fonts públiques.

En el cas del dípter que més preo-
cupa, el mosquit tigre, es fa un treball 
més específic. 

Les larves d’esta espècie es desenvo-
lupen en recipients on existisquen xi-
cotetes quantitats d’aigua, com poden 
ser plats de tests, llandes o pneumàtics 
abandonats. Per això, el regidor de Sa-
nitat, Eduardo Ferrer, ha demanat la 
col·laboració de tots perquè “l’empre-
sa contractada per l’Ajuntament pot 
actuar en zones públiques però no en 
habitatges privats, i és important que 
no deixem aigua estancada”. 

TRACTAMENT CONTINUAT FINS A SETEMBRE

Trabajos que se están llevando a cabo en los ecoparques. 

Una de les accions dutes a terme. 
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La prova Bressol del Torró reuneix 
a prop de 300 participants 

X ixona va acollir la II Prova Bres-
sol del Torró de ciclisme, en la 
qual van prendre part un total 

de 283 corredors, procedents de les 
diferents comarques d’Alacant i, fins i 
tot, de fora de la Comunitat Valenciana. 
Es tractava d’una cita oficial -inclosa en 
el calendari de la Federació de Ciclis-
me de la Comunitat Valenciana-, que 
va comptar amb el suport i supervisió 
d’esta entitat.

El regidor d’Esports, Cristian Sirvent, 
va destacar que “durant unes hores s’ha 
viscut una autèntica festa del ciclisme, 
amb una participació molt nombrosa 
de competidors molt joves. El fet que 
hagen vingut acompanyats de les seu-
es famílies i que moltes d’elles s’hagen 
quedat a pernoctar o a menjar al poble, 
disfrutant de les visites guiades al castell 
i del Tapejant amb Torró, ha contribuït 
a generar economia per a Xixona”.

La prova, organitzada pel Club Ciclista 
Xixona, amb el patrocini i col·laboració 

de l’Ajuntament i el Consell Regulador 
de la IGP Xixona i Torró d’Alacant, va 
començar amb la disputa de la carre-
ra de categoria cadet, puntuable per al 
Challenge de la Comunitat Valenciana. 

El recorregut constava de 50km, amb 

diverses voltes per diferents zones de 
la localitat, i s’iniciava i finalitzava en 
l’avinguda de la Constitució. Un dels 
seus punts clau era al carrer de la Vila, 
on els corredors es trobaven una pen-
dent que arribava al 20% de desnivell, a 

Un instant de la carrera. 

la qual es va atorgar el nom de “l’Infern 
de Vilaberg”. En total, el desnivell acu-
mulat de la prova era de 800 metres i 
es va aconseguir una velocitat mitjana 
de 36km/hora. El triomf final va ser per 
a Luis Cayuela, de l’equip El Nieto del 
Lobo – Nutriba.

Posteriorment es van disputar les 
proves reservades a les escoles ciclis-
tes, en les categories d’infantils, alevins, 
promeses i principiants, amb el triomf 
d’una corredora xixonenca, Ainhoa 
Cano, en aleví de 2n any. Precisament, 
Ainhoa va rebre el mes de març passat 
el premi a la millor esportista femenina 
promesa de la localitat.

Altres resultats destacats de ciclistes 
de Xixona va ser el 2n lloc de Vega Mo-
rales en principiant 2, el 3r de Martina 
Cano en promesa 2 i el 6é d’Aitana Mo-
rales, també en promesa 2.

Per escoles, el primer premi va ser 
per al CC Rafa Valls, per davant del CC 
Aitana i el CC Crevillent.

PARA PUBLICIDAD EN ESTE 
PERIÓDICO

LLAMAR A LOS TELÉFONOS

651 077 626
966 360 101

Adjudican 
las obras de 
construcción 
del skatepark

El Ayuntamiento de Xixona ya ha 
adjudicado las obras de construc-
ción del nuevo skatepark. Se cuenta 
con un plazo de ejecución de cua-
tro meses y el presupuesto es de 
61.581 euros, que será sufragado 
íntegramente por una subvención de 
la Diputación de Alicante. Con esta 
actuación se van a renovar por com-
pleto estas instalaciones, ubicadas en 
el parque del Través, para las que se 
prevé una segunda fase. 

L’aleví del 
Xixona 
Esportiu, 
campió de lliga

Els equips del Xixona Esportiu 
s’han acomiadat d’aquesta tempora-
da. En el cas de l’aleví, ho ha fet en 
gran, ja que s’ha proclamat campió 
de lliga. El cadet ha quedat en cin-
quena posició, igual que l’infantil, 
segons el propi club. En el cas del 
juvenil, en la web de la FFCV, no apa-
reix –a tancament d’aquesta edició– 
la informació actualitzada.

El Xixona Esportiu també ha co-
mençat a pensar en la següent tem-
porada, i es presentat al cos tècnic 
de l’equip juvenil.

El Rallye Ciutat 
de Xixona será 
el 16 y 17 de 
septiembre

La 9ª edición del Rallye Ciutat de 
Xixona empieza a calentar motores. 

Su celebración está prevista para 
los días 16 y 17 de septiembre, y 
será el 14 de agosto cuando quede 
publicado el reglamento particular, 
el recorrido y se abra el plazo de ins-
cripción.

Toda la información estará dispo-
nible en la página web: www.xixo-
nasport.com.

Inscripcions 
obertes per 
a l’escola-
campus d’estiu

Fins al 16 de juny es poden realit-
zar les inscripcions de l’escola-cam-
pus organitzada pel Xixona Esportiu 
i ADA Kabiles, que compta amb el su-
port de l’Ajuntament de la localitat.

Aquesta iniciativa compta amb tres 
modalitats: de 3 a 6 anys (escola); 
de 6 a 16 anys (urban i campus).

El 20 de juny hi haurà una reunió 
informativa en El Teatret, a les 18h.

Més informació en el correu 
ecxixona@gmail.com o en els telè-
fons 630731238 (campus) i en el 
666504576 (escola i urban).

Roser Nicolau 
en el campionat 
d’Espanya 
d’Ultres

El passat 29 d’abril la xixonenca, 
Roser Nicolau, va participar en l’exi-
gent prova a Paüls (Tarragona) al 
parc Natural de Els Ports, on es va 
celebrar la Trencacims Ultra.  Cam-
pionat d’Espanya d’Ultres Individual 
i Seleccions Autonòmiques FEDME, 
amb 75km +5300m.

L’eixida, comenta la fondista, va 
ser molt emotiva: “el poble il·lumi-
nat amb torxes, focs artificials i una 
emotiva cançó”.

El nivell era molt alt i sabien que 
no ho tindrien fàcil, ja no per pel 
nivell que presentava de corredores 
i corredores, sinó per la cursa en 
sí: trams molt tècnics, i per la calor 

Pepe Arques 
guanya la 
Critèrium de 
Múrcia

El passat 1 de maig, Pepe Arques 
Verdú –que actualment corre amb 
l’equip d’Alfàs del Pi, Grup Infiobras– 
va guanyar la XXVII Critèrium Ciudad 
de Murcia, en la categoria cadets 
a l’imposar-se a l’esprint després 
d’aconseguir consolidar i aprofitar 
una escapada.

Arques, no només ha participat en 
aquesta cursa, ja que la nova catego-
ria el va fer viatjar a terres castello-
nenques en la XX Copa Manrúbia, on 
va fer una excel·lent 15a posició de 
la general, i un cinquè lloc en corre-
dors de primer any (mallot blanc).

En la volta a Alacant no va tenir tan 

bona sort, perquè la calor el va fer 
que abandonara en la primera etapa, 
on anava amb el grup escapat, i en la 
CRI, tot i no ser un expert va fer una 
meritòria 14a posició.

que va propiciar que abandonaren 
97 corredors/es.

La corredora xixonenca formava 
part de l’equip de la FEMECV (mas-
culí i femení) i l’equip va quedar en 
una meritòria quarta posició. Da-
vant tingueren a l’equip de les anda-
luses, basques i catalanes. 

Pinturas Decorativas - Impermeabilizaciones
Pavimentos Industriales - Pintura Industrial

Protección pasiva contra el Fuego

Pinturas y Decoraciones

C/ Safareig, 20 - 03100 XIXONA - Tel.: 630 900 744
pinturasvillegas@gmail.com

www.pinturasvillegas.com

C/ Alcoy, 21

Tel. 96 561 03 80

Fax 96 561 32 12 

03100 JIJONA
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SERÁ EL 24 DE JUNIO, ORGANIZADO POR LA AEX, CON LA COLABORACIÓN DEL AYUNTAMIENTO

La tradicional Nit de Sant Joan 
se celebrará el 24 de junio en la 
avenida de la Constitución
L a Asociación de Comerciantes, 

Empresarios y Profesionales de 
Xixona organiza, con la colabo-

ración del Ayuntamiento, la fiesta de 
convivencia anual del comercio local 
y los vecinos, coincidiendo con el día 
de San Juan.

Se trata de una iniciativa que surgió 
hace 13 años como una cena para los 
socios de la asociación y que se ha 
convertido en “una gran celebración 
popular para dar la bienvenida al ve-
rano y un momento de convivencia y 
hermanamiento al aire libre”, señala 
Alfonso Gutiérrez, presidente de la 
AEX.

Tendrá lugar el domingo 24 de ju-
nio, a partir de las 19:00 horas, en la 
avenida de la Constitución, donde ya 
se celebró el pasado año con un ro-
tundo éxito de participación.

Como es tradicional, la Asociación 
de Comerciantes, Empresarios y Pro-
fesionales de Xixona pondrá mesas 
y sillas repartidas por toda la Plaça 
para que los vecinos solo tengan que 

preocuparse de la cena que, bien 
pueden llevar directamente de casa, 
o bien pedir a cualquiera de los bares 
y restaurantes de Xixona que ofrecen 
servicio de comida para llevar.

Además, la noche estará ameniza-
da con buena música en directo, ya 
que contará con las actuaciones de 
la Unió Musical Xixona, la banda de 
rock The Brokers y el dj David Siro-
co, que se encargarán de animar la 
velada.

Como cada año, también se cele-
brará el concurso de tortillas, con 
premio asegurado para todos los 
participantes, puesto que la AEX re-
compensará con una botella de vino a 
todos los que se animen a participar.

El presidente de la asociación ani-
ma a los jijonencos a unirse a la fiesta 
de la Nit de Sant Joan, ya que es una 
oportunidad magnífica para reunir-
se con vecinos y amigos a la fresca y 
demostrar que “Xixona está más viva 
que nunca”. 

(Texto: AEX) Imagen facilita por AEX sobre la celebración de la Nit de Sant Joan. 
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AUTOBUSES 
� 96 552 05 62

SANT JOAN
LUNES A VIERNES 
 Salidas desde Xixona: 07’30 

(sale a las 7’00 de Torreman-
zanas) / 10’00 / 13’05 / 16’00/ 
18’00 / 19’45

 Llegadas Hospital Sant Joan: 
8’00 / 10’30 / 13’35/ 16’35 / 
18’30 / 20’15 

 Salidas Hospital Sant Joan: 
9’30 / 10’40 / 13’35 / 16’30/ 
18’40 / 21’00

 Llegadas a Xixona: 10’00 / 
11’10 / 14’05/ 17’00 / 19’10/ 
21’30 (llega 22’00 a Torreman-
zanas)

SERVICIOS ESPECIALES LU-
NES A VIERNES (época lec-
tiva)

 Xixona-IES (Alicante). Salida a 
las 6’30 horas

 IES (Alicante)-Xixona. Salida a 
las 15’00 horas

 Xixona-Torremanzanas. Sali-
da a las 15’15 horas (de lunes 
a miércoles). A las 14’15 horas 
jueves y viernes

 Torremanzanas-Xixona. Sali-
da a las 15’30 horas (de lunes a 
viernes)

SÁBADOS 
 Salidas desde Xixona: 8’30 (a 

las 8’00 desde Torremanzanas), 
16’30 

 Llegadas H. S. Joan: 9’00/17’00

 Salidas H. S. Joan: 14’30/20’00
 Llegadas a Xixona: 15’00 / 

20’35 (llega 21’00 a Torreman-
zanas) 

DOMINGOS Y  FESTIVOS
 Salidas de Xixona: 8’30 / 16’30
 Llegadas H. S. Joan: 9’00/17’00
 
 Salidas H. S. Joan:  14’30/ 19’30
 Llegadas a Xixona: 15’00/ 

20’00
Los horarios pueden variar en unos 5 minutos

TRANSPORTE URBANO
LABORABLES:
Centre de salut; 7’45 / 8’15 / 8’45 

/ 9’15 / 9’45 / 10’15/ 10’45 / 
11’15 / 11’45/ 12’15 / 12’45 / 
13’15/ 13’45 / 14’15 / 17’00/ 
17’30 / 18’00 / 18’30 / 19’00 / 
19’30 / 20’00 / 20’30

El Través: 8’00 / 8’30 / 9’00 / 9’30/ 
10’00 / 10’30 / 11’00 / 11’30 / 
12’00 / 12’30 / 13’00 / 13’30 / 
14’00 / 14’30 / 17’15 / 17’45 / 
18’15 / 18’45 / 19’15 / 19’45 / 
20’15 / 20’45

SÁBADOS:
Centre de salut; 7’45 / 8’15 / 

8’45/ 9’15 / 9’45 / 10’15 / 
10’45/ 11’15/ 11’45/ 12’15/ 

Emergencias/Bomberos . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .112
Policía Local.  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 561 30 30 / 609 202 208
Guardia Civil . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .062
Guardia Civil Xixona  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 96 561 01 42
Guardia Civil (Tráfico) . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 96 524 80 08
Guardia Civil (Colaboración ciudadana).  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .900 100 062 
Hospital Sant Joan  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 965 16 94 00
Centro de Salud. . . . . . . . . . . .   . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 96 690 80 00
    Cita 2 (hasta las 14h)  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 96 690 80 01
    Sólo urgencias  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 96 690 80 12
    PAC . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 96 690 80 02   
Servicios Forestales . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 96 515 08 10
Aeropuerto l’Altet  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 91 321 10 00
Iberdrola (At. clientes)  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 901 20 20 20
Iberdrola (Inciden.-Averías)  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 96 514 41 76
Hidraqua SA  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .91 177 40 90
Escuela Municipal Adultos  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 96 652 20 54
Club de Convivencia . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 96 561 30 84
Centro Ocupacional  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 96 561 32 06
Gabinete psicopedagógico . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 96 561 03 00
Recogida de animales  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 96 668 20 96
Asilo Vicente Cabrera . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 96 561 01 41
Notaría  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 96 561 08 66
Registro de la propiedad  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 96 561 03 81
Oficina parroquial . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 96 561 00 84

HORARIOS Y DIRECCIONES 

El Nostre Xixona
PRETÉN MOSTRAR L’ACTIVITAT 

DE TOTS ELS XIXONENCS

QUALSEVOL APORTACIÓ EN IMATGES O 

NOTÍCIES SERÀ BENVINGUDA. 

EL PERIÒDIC NO PUBLICA OPINIÓ NI CARTES 

AL DIRECTOR 

651 07 76 26 (María José)

PER CONTRACTAR ANUNCIS EN 

AQUESTA PUBLICACIÓ CRIDAR

PER E-MAIL: 
xixonaperiodic@gmail.com

FARMÀCIES DE GUÀRDIA

12’45/ 13’15 / 13’45 / 14’15
El Través: 8’00 / 8’30 / 9’00 / 9’30 

/ 10’00 / 10’30 / 11’00 / 11’30/ 
12’00 / 12’30 / 13’00 / 13’30 / 
14’00 / 14’30

*Servicio especial Cementerio 
(martes laborables): De 17 a 
18’30 horas

TAXIS
� JORGE (24 horas). 647 68 43 

36.
Biblioteca Fernando Galiana
Carbonell
 Terradets s/n
 Tlf: 96 561 23 20
Horario: 10 a 14 / 16 a 20

Correos
C/Alacant, 3
Tlf: 96 561 20 31

Horario laborables: 08’30 a 14’30 

Instituto Nacional de la 
Seguridad Social

Av. Constitució, 39
Tlf: 96 561 02 84

Horario: 09’00 a 14’00 

SUMA
El Teatret
Tlf: 96 561 03 00

Horario: Martes, de 9 a 14 horas, 
con cita previa

Secretaría Ayuntamiento
Av. Constitució, 6
Tlf: 96 561 03 00

Horario: 09’00 a 14’00.

Agencia de Empleo y 
Desarrollo Local

C/ Alcoi, 12
Tlf: 96 561 03 00. Ext. 324

Agencia de Fomento de
Iniciativas Comerciales

C/ Alcoi, 12
Tlf: 96 561 03 00. Ext. 324

Horario: Lunes a viernes. Se re-
comienda solicitar cita 

Archivo Municipal
Pça. del Convent, 1-3
Tlf: 96 561 05 00

Horario: Lunes, miércoles y vier-
nes de 9’30 a 14’40. Martes y 
jueves, cita previa 

Área de Cultura
C/ Alcoi, 12
Tlf: 96 562 60 54

Horario: Lunes a viernes, de 9 a 
14h

Cementerio municipal
Tlf: 96 561 20 33

Horario: Lunes a jueves, 9  a 14 
horas y 16 a 18 horas. Viernes 
de 9 a 13’30 horas y de 16 a 
18 horas. Sábados, domingos 
y festivos de 10 a 13 horas

Ecoparque municipal

Paratge de Moratell s/n
Tlf: 96 561 10 64

Horario: Lunes a viernes: de 10 a 
14 horas y de 16 a 19 horas. 
Sábado y domingo: de 10 a 15 
horas.

Oficina Municipal 
de Información Juvenil

C/ Alcoi, 12
Tlf: 96 561 03 00

Horario: Lunes a viernes de 9 a 
14 h en C/ Alcoi, 12. Jueves: 
18-19’30h. en Espai Jove de 
El Trabajo  

Servicios Sociales
C/ Alcoi, 12
Tlf: 96 561 22 93 /
96 561 03 00 Ext. 315

Horario: Lunes y jueves y petición 
de citas de 10’30 a 13’30

Museo del Turrón
Polígono Industrial Ciutat 
del Torró. 

Tlf: 96 561 07 12

Visitas programadas: 10/ 10’45/ 
11’30/ 12’15/ 13’00/ 15’30 (no 
en fin de semana ni festivo)/ 
16’15/ 17’00/ 17’45/ 18’30

Visitas no programadas, cita pre-
via

Museo de Historia de la 
Tecnología de Xixona

Mare de D. de l’Orito, 62 

Tlf: 96 562 60 54

       Lunes a viernes, de 17 a 20.

CENTROS DE ENSEÑANZA

CP Eloi Coloma
Av. Constitució, s/n.

T: 96 690 81 72 (secretaría)

CP Cristòfol Colom
C/ Josep Mª Samper, 3
T: 96 690 81 58 (secretaría)

CP Sagrada Família
Av. Joan Fuster, 4
T: 96 690 81 67 (secretaría)

Guardería
Pl. Convent, s/n.
Tlf: 96 561 01 53

IES Xixona
C/ Manuel Galiana, 3
Tlf: 96 690 81 10

Centre Ocupacional              
Plaça del Convent, s/n.
Tlf: 96 561 32 06

Polideportivo          
Av. de Joan Fuster s/n
Tlf: 96 561 12 53

Del 1/1 al 31/5 y del 1/10 al 31/12 
De lunes a viernes de 9 a 14 h. y 
de 16 a 22 h. Sábado de 8 a 14 
h. y de 16 a 21 h. Domingos de 
9 a 13’30 h. y de 16 a 20’30 h.

Del 1/6 al 30/9. Todos los días de 
7 a 22h.

TELÉFONOS ÚTILES

AMB LA COL.LABORACIÓ DE LA CONSELLERIA 
D’EDUCACIÓ, INVESTIGACIÓ,

CULTURA I ESPORT DE LA GENERALITAT

Del 26 de maig a l’1 de juny ........................................ Corts Valencianes, 4
Del 2 de juny al 8 de juny ..................................................... Constitució, 10
Del 9 de juny al 15 de juny .......................................... Corts Valencianes, 4
Del 16 de juny al 22 de juny ................................................. Constitució, 10
Del 23 de juny al 29 de juny ........................................ Corts Valencianes, 4
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